
Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 
Rady Gminy Suchy Las 
z dnia 27.01.2025 roku. 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji.  
3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 
4. Zatwierdzenie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z dnia 11.12.2025 roku. 
6. Opiniowanie uchwał przygotowanych na najbliższą sesję. 
7. Dowóz dzieci niepełnosprawnych do szkół. 
8. Sprawy bieżące. 
9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zakończenie posiedzenia. 

 
Ad. 1 – 4. 
Przewodnicząca J. Radzięda otworzyła posiedzenie Komisji, powitała członków Komisji i gości 
oraz stwierdziła prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek posiedzenia 
został zatwierdzony jednomyślnie.  
 
Ad. 5.  

Protokół z dnia 11.12.2024 roku został przyjęty jednomyślnie. 

Ad. 6. 

• Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających członków zarządu 
osiedla Złotniki - Osiedle. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie.  

Ad. 7. 

OŚ P. Ignasiak omówiła temat zorganizowanego dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkół 
przedstawiając członkom komisji: 

• Zestawienie kosztów za 2024 rok za dowóz dzieci z 
niepełnosprawnością (dowóz zorganizowany) 

 

KLASYFIKACJA 
BUDŻETOWA 

Miesiące Ilość km/cena netto 
za km 

Stawka 
vat 

Kwota 

801/80113/4300 Dowóz dzieci z 
niepełnosprawnością (dowóz 
zorganizowany)  

Styczeń 17 558 km / 9,34 zł 8% 177 111,05 zł 

  Luty 9 604 km / 9,34 zł 8% 96 877,46 zł 
  Marzec 15 375 km / 9,34 zł 8% 155 090,71 zł 
  Kwiecień  15 800 km / 9,34 zł 8% 159 377,77 zł 
  Maj 13 407 km / 9,34 zł 8% 135 239,09 zł 
  Czerwiec 11 210 km /9,34 zł  8% 113 077,51 zł 
  Lipiec 1 760 km /9,34 zł 8% 17 753,47 zł 



  Wrzesień 15 137 km /9,34 zł 8% 152 689,95 zł 
  Październik 16 338 km /9,34 zł 8% 164 804,67 zł 
  Listopad 14 253 km/ 9,34 zł 8% 143 772,87 zł 
  Grudzień 11 645 km/ 9,34 zł 8% 117 465,44 zł 
Razem        1 433 259,99 zł 

 

• Zestawienie kosztów za 2024 rok za dowóz dzieci z niepełnosprawnością (zwrot 
kosztów dowozu - umowy z rodzicami) 

KLASYFIKACJA BUDŻETOWA Rodzic Stawka 
dzienna 

Ilość dni Kwota 

801/80113/4300 Dowóz dzieci z 
niepełnosprawnością (umowy z 
rodzicami)  

        

  1. 46 zł 145 6 670,00 zł 
  2. 92 zł 123 11 316,00 zł 
  3. 50,60 zł 128 6 476,80 zł 
  4. 15,18 zł 154 2 337,72 zł 
  5. 50,60 zł/43,70 

zł 
133 6 391,70 zł 

  6. 43,70 zł/36,80 
zł 

170 7 008,10 zł 

  7. 71,30 zł/50,14 
zł;71,30 
zł/53,59 zł 

212 10 071,01 zł 

  8. 124,20 zł 55 6 831,00 zł 
  9. 43,70 zł 57 2 490,90 zł 
  10. 64,40 zł 55 3 542,00 zł 
  11. 13,80 zł 39 538,20 zł 
  12. 31,05 zł 21 652,05 zł 
  13. 30,82 zł 34 1 047,88 zł 
  14. 82,80 zł 21 1 738,80 zł 
  15. 59,80 zł 18 1 076,40 zł 
  16. 36,34 zł 41 1 489,94 zł 
Razem        69 678,50 zł 

 

• Zestawienie kosztów za 2024 rok za dowóz dzieci z niepełnosprawnością (umowa 
zlecenie) 

KLASYFIKACJA BUDŻETOWA Miesiące Kwota 
 

801/80113/4170 Dowóz dzieci z niepełnosprawnością 
(umowa zlecenie)  

    
 

  styczeń - czerwiec 17 912,40 zł 
 

  wrzesień - grudzień 11 941,60 zł 
 

Razem    29 854,00 zł 
 



 

• Plan kosztów na 2025 rok na dowóz dzieci z niepełnosprawnością  

L.p.  Klasyfikacja Ilość miesięcy Kwota 
1. 801/80113/4300 Dowóz dzieci z 

niepełnosprawnością (dowóz 
zorganizowany) 

11 (w tym 1 m-c wakacji) 1 850 000,00 zł 

2. 801/80113/3030 Dowóz dzieci z 
niepełnosprawnością (umowy z 
rodzicami) 

10 100 000,00 zł 

3. 801/80113/3030 Dowóz dzieci z 
niepełnosprawnością (umowa 
zlecenie) 

10 40 000,00 zł 

 

Pani Ignasiak oznajmiła, że dzieci korzystających z dowozu jest 30.  

Przewodnicząca J. Radzięda nawiązując do umów zawieranych z rodzicami np. w III lub IV 
kwartale i gdy brak jest środków, zapytała dlaczego referat oświaty nie wnioskuje wówczas  
o zwiększenie środków? 

OŚ P. Ignasiak odpowiedziała, że środki są zwiększane. Środki/dni nie wykorzystane przez 
rodziców w ciągu roku wracają do budżetu referatu. W ten sposób pozyskiwane są środki na nowe 
umowy w trakcie roku za pomocą aneksów wewnętrznych. Są to wydatki pokrywane w 100%  
z budżetu i jest to zadanie własne gminy. Wszyscy rodzice wnioskujący o dowóz otrzymują 
decyzję pozytywną. Pani Paulina zauważyła, że obecny system działa prawidłowo. Są 
zorganizowane odpowiednie auta z ZKP, dzieci są zaopiekowane, a ze strony rodziców nie ma 
uwag. Współpraca jest wzorcowa z rodzicami jak i z ZKP.  

Ad. 8 – 9. 

Radna W. Prycińska poprosiła referat oświaty o potwierdzenie wysłania oficjalnego pisma do 
szkół w sprawie przyznania godzin.  

Radna M. Weymann przypomniała, że komisja zabezpieczyła w budżecie pieniądze na wiaty 
rowerowe dla Chludowa, Golęczewa i SP2. W budżecie brakuje SP2. Dlaczego? 

Przewodnicząca J. Radzięda zauważyła, że to pytanie jest do pani skarbnik: kiedy dostosuje 
budżet do tego, co zostało uchwalone.  

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokółowała:        Przewodnicząca  

Justyna Krawczyk        Joanna Radzięda 


